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Council meeting of 26 November 2003

Motion on
“West Kowloon Cultural District development project”

Hon WONG Sing-chi has given notice to move the attached motion
on “West Kowloon Cultural District development project” at the Council
meeting of 26 November 2003.  The President has directed that “it be printed
in the terms in which it was handed in” on the Agenda of the Council.

(Ray CHAN)
for Clerk to the Legislative Council

Encl.
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2003年年年年 11月月月月 26日日日日(星期三星期三星期三星期三)
立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上

黃成智議員就黃成智議員就黃成智議員就黃成智議員就“西九龍文娛藝術區發展計劃西九龍文娛藝術區發展計劃西九龍文娛藝術區發展計劃西九龍文娛藝術區發展計劃”
提出的議案提出的議案提出的議案提出的議案

議案措辭議案措辭議案措辭議案措辭

“本會促請政府全面檢討西九龍文娛藝術區發展計劃，延長提交發展建議的期
限，並公開及詳細地諮詢文化界、專業團體、地產界、立法會、公眾及相關組織，

以制訂公開、公平和適切合宜的發展及運作方案。”

(Translation)

Motion on “West Kowloon Cultural District
development project”

to be moved by Hon WONG Sing-chi
at the Legislative Council meeting
of Wednesday, 26 November 2003

Wording of the Motion

“That this Council urges the Government to comprehensively review the West
Kowloon Cultural District development project, extend the deadline for submission of
development proposals, and openly and thoroughly consult the cultural sector,
professional bodies, the real estate sector, the Legislative Council, the public and
relevant organizations, so as to formulate a development and operation plan that is
open, fair and proper.”


